
 
 

    

                                                         ΜΑΡΚΟΣ  ΕΜΜ. ΚΑΦΟΥΡΟΣ  

                                                         ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΚΥΚΛΑΔΩΝ Ν.Δ  

  

                                                                ΑΝΑΦΟΡΑ      

Προς : Τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής κ. Χρήστο Στυλιανίδη 

Θέμα:  Προβλήματα στην ακτοπλοϊκή σύνδεση της Ανάφης.  
 
 

           Κύριε  Υπουργέ, 

Καταθέτω ως αναφορά τη συνημμένη επιστολή της Ένωσης Τουριστικών Επιχειρήσεων Ανάφης (ΕΤΕΑ) 

της 27/11/2024, σύμφωνα με την οποία, το νησί της Ανάφης στερείται ενδοκυκλαδικού δρομολογίου 

σύνδεσης μετά την απόσυρση του πλοίου SAONISOS της εταιρείας SAOS FERRIES, το οποίο εκτελούσε 

δρομολόγια έως και τον Αύγουστο 2024 και το οποίο δεν έχει αντικατασταθεί έως σήμερα.  

Σύμφωνα με το φορέα, το νησί βιώνει σημαντικά προβλήματα καθημερινής λειτουργίας σχετικά με τη 

μεταφορά αγαθών – φαρμάκων αλλά και τη μετακίνηση κατοίκων και επισκεπτών αφού έχει διακοπεί 

η σύνδεση με πολλά νησιά των Κυκλάδων.  

Το γεγονός, ως ήταν αναμενόμενο, έχει προκαλέσει τις έντονες αντιδράσεις της τοπικής κοινωνίας 

αφού το νησί βιώνει μια ιδιότυπη απομόνωση, με κοινωνικό και οικονομικό κόστος και η άμεση 

εξεύρεση λύσης κρίνεται ως επιβεβλημένη.   

Παρακαλούμε για την τοποθέτηση σας σχετικά με το πρόβλημα όπως αυτό περιγράφεται στη 

συνημμένη επιστολή. Με ποιο τρόπο προτίθεται το Υπουργείο Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής να 

αντιμετωπίσει την έλλειψη ενδοκυκλαδικού δρομολογίου στην Ανάφη ώστε να επανέλθει η 

ομαλότητα;   

 

 

         Ο  αναφέρων βουλευτής     Αθήνα    28/11/2024 

 

         Mάρκος Εμμ.Καφούρος  

         Βουλευτής Κυκλάδων Ν.Δ  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:

9/12/2024
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Θέμα: Ακτοπλοϊκό πρόβλημα νήσου Ανάφης.  
 
Αξιότιμοι Κύριοι, 
 
Έχοντας μεγάλη απορία ,για το τι συμβαίνει όλο αυτό το διάστημα με το ενδοκυκλαδικό 
δρομολόγιο που εξυπηρετούσε το νησί μας μέχρι τον Αύγουστο το πλοίο « SAONISOS” της 
εταιρείας SAOS FERRIES το οποίο δεν αντικαταστάθηκε ποτέ, ενημερωθήκαμε πως το ΑΡΤΕΜΙΣ της 
ΗΕLLENIC SEAWAYS θα δώσει λύση στο πρόβλημα της ενδοκυκλαδικής σύνδεσης της Παροναξίας 
με την Σύρο. Σαφέστατα η επίλυση οποιουδήποτε ακτοπλοϊκού προβλήματος κάθε νησιού μόνο 
θετικό αντίκτυπο έχει, ωστόσο κύριοι αυτό το γεγονός αποτελεί για μας το λιγότερο πρόκληση. Η 
Ανάφη υπέστη ανεπανόρθωτη ζημιά από τη μη κάλυψη του ενδοκυκλαδικού δρομολογίου και το 
πρόβλημα παραμένει άλυτο χωρίς την παραμικρή αχτίδα φωτός. Είναι ντροπή και ανεπίτρεπτο να 
μένει μια γραμμή στην τύχη της αδυνατώντας να δώσετε λύση εδώ και μήνες στο αυτονόητο. Το 
συγκεκριμένο δρομολόγιο είναι  πολύ σημαντικό για το νησί μας διότι μας συνδέει με πολλά νησιά 
των Κυκλάδων διευκολύνοντας την μεταφορά αγαθών-φαρμάκων και την μετακίνηση κατοίκων-
επισκεπτών. Η παρούσα επιστολή διαμαρτυρίας έχει σκοπό να σας υπενθυμίσει την επιτακτική 
ανάγκη εύρεσης λύσης. 
Αναμένουμε άμεσα τις ενέργειές σας και επίλυση του προβλήματος που αντιμετωπίζουμε.  
 
 
 
                                                                                                                                               Με εκτίμηση, 
                                                                       
                                                                                                                                               Ο Πρόεδρος 
                                                                                                                                              
                                                                                                                                             και το ΔΣ της ΕΤΕΑ 




